
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 18.2.2019 v Hradci Králové  
 
Účast: Němeček, Fialová, Vágner, Šolc, Víšek, Velda 
Omluveni: Prokop 
 
VV projednal a schválil:  

1. Dotaci aktivním členům ve výši 1000,- Kč na startovné v cizích turnajích. 
2. Nákup nových nízkých schůdků – náhrada pro p. Fogla za poničené. 
3. Informaci od pana Žočka o odstoupení týmu Hradecký Votrok z HALK 2. Všechny (i odehrané) 

jarní zápasy tohoto družstva budou zrušeny bez náhrady, p. Žoček má povolení startu za jiné 
družstvo v HALK. 

 
VV oznamuje:  

1. Předseda předložil na UNITOP žádost o dotaci na činnost na rok 2019. 
2. V souladu s úkoly předložil p. Šolc nabídku na obměnu koberce v diváckém prostoru. Řešení 

bylo VV odloženo po shodě na konečném vyřešení příčky – cca polovina dubna 2019. 
3. Mistrovství UNITOP se v Dačicích bude konat v termínu 7. až 9. června. 
4. Předávání služeb a zapsání výsledků od 22.2. do 10.3. zajišťuje p. Vágner. 
5. Byl projednán návrh na úpravu rozpisu pro HALK v oblasti počtu zápasů ke splnění podmínky 

zápočtu do pořadí jednotlivců – nebude se upravovat. 
 
VV uložil:  

1. Objasnit obsah a záměr z mailu pana Chlebníčka panu Prokopovi ohledně docházky na 
dozory. P. Prokop + p. Vágner – T: ihned 

2. Zajistit odstranění nedostatků z kontroly elektroinstalace – zářivky ve strojovně. P. Víšek – 
nacenění nových zářivek. T: konec února 2019 

3. Nacenění návrhu z CS na osvětlení zadního chodníku za kuželnou. P. Víšek – T: konec února 
2019. 
 

 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: J. Vágner a VV 


